
 

Beszámoló a Balatonakali Értéktár Bizottság elmúlt fél éves tevékenységéről 

 

 

Tisztelt Képviselőtestület! 

 

Bizottságunk felé az elmúlt fél évben konkrét lakossági értékjavaslatot nem nyújtottak be, így 

az értékek összegyűjtését a saját elképzelésünk mentén végeztük. 

 

Az elkészült hat darab javaslattételi ív mellett számos érték leírásának előkészítése zajlik, 

melyeknek a tisztelt Képviselőtestület felé történő felterjesztése remélhetőleg folyamatos lesz 

a következőkben (a félévente esedékes beszámolóval összhangban). 

 

Célunk, hogy az összegyűjtött és javaslattételi íven, valamint azok mellékleteiben kidolgozott 

értékeket a település lakossága és a hozzánk látogató vendégek felé is kommunikáljuk, ezért 

mind a település honlapján (www.balatonakali.hu), mind az Akali Hírekben, sőt a helyi 

televízióban (Akali TV) is szeretnénk egy-egy sorozatot indítani, amelyekben sorra vesszük és 

ismertetjük települési értékeinket. 

 

Kérem beszámolóm elfogadását. 

 

Tisztelettel, 

 

Balatonakali, 2020.10.27.  

  

  

 Törő Balázs  

 elnök 

 Akali Értéktár Bizottság 

 

 

http://www.balatonakali.hu/

